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Geacht college van Gedeputeerde Staten 

Onlangs heeft u een reactie gegeven op de vragen van GroenLinks in januari 2015 over de effecten 

van bloemrijke akkerranden. Het destijds verschenen proefschrift laat positieve effecten op de 

biodiversiteit zien bij gebruik van bloemrijke akkerranden (onder bepaalde omstandigheden) en onze 

fractie vroeg zich af of deze bevindingen vertaalbaar zijn naar het agrarisch natuurbeheer van de 

provincie Utrecht.  

In navolging van dit proefschrift concludeert u dat de betekenis van bloemrijke akkerranden op 

zichzelf voor boerenlandvogels niet alleen afdoende zijn om – de specifieke focus van dit onderzoek - 

de veldleeuwerik te kunnen redden. U concludeert ook dat bloemrijke akkerranden door hun 

aantrekkingskracht voor insecten wintervoedsel voor diverse vogelsoorten betekent en dat 

bloemrijke akkerranden bijdragen aan de functionele biodiversiteit.  

Omdat bloemrijke akkerranden een positief effect hebben op de biodiversiteit, is er geen reden het 

Natuurbeheerplan aan te passen waar dit al in het randenbeheer is opgenomen. In dit 

Natuurbeheerplan is vastgelegd dat op de meest geschikte locaties subsidie voor bloemrijke perceel 

randen mogelijk is, zowel bij grasland als bij akkers. Over deze subsidies hebben we een aantal 

vragen: 

1. Zijn er al subsidies aangevraagd en toegekend voor bloemrijke akkerranden?  

2. Zijn er subsidies aangevraagd en afgewezen voor bloemrijke akkerranden? Als dit het geval 

is, wat is de reden van afwijzing? 

3. Wat heeft het college tot nu gedaan en welke plannen zijn er om het belang van bloemrijke 
akkerlanden bij grondeigenaren onder de aandacht te brengen en het aanvragen van deze 
subsidies te stimuleren? 
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